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Hermed svar på spørgsmål nr. 172 af 19. november 2010. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

          / Lene Skov Henningsen
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Offentligt



Side 2

Spørgsmål 172: 

Hvor længe har ministeren været bekendt med leasingselskabernes mulighed for at beregne 
afgift på baggrund af den såkaldte mindstebeskatningspris?

Svar: 

Jeg har siden foråret kendt til, at leasingvirksomheder bruger mindstebeskatningsprisen 
som afgiftsgrundlag. Dette kendskab har jeg fået fra interesseorgansiationer og gennem 
drøftelser med mit embedsværk.

Der er forskellige opfattelser af, i hvilket omfang brugen af mindstebeskatningspriser udgør 
et problem. Derfor har jeg også bedt SKAT om at undersøge, om forhandlere og leasing-
virksomheder afregner registreringsafgift efter loven. 


